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PROTOKÓŁ 

z LXIV w kadencji 2018-2024 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie  

z dnia 27 lutego 2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata nieobecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:06 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Magdalena Przyjemska – Sekretarz Gminy 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Beata Kaszuba – Inspektor ds. edukacji 

 

Zaproszeni goście : 
p. Jerzy Żmijewski – radny Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Maciej Glijer – Prezes KS Global Pharma Orlicz 1924 Suchedniów  

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 13 radnych.  

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sektretarza obrad powołał radną Annę Salwa.  

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

Pan Krzysztof Adamiec – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad sesji 

(projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu).  

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian.  

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 27 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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5. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 
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11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pan Jerzy Żmijewski – radny Rady Powiatu Skarżyskiego: pozwólcie, że powiem co wydarzyło 

sie w styczniu i lutym w Radzie Powiatu. Przede wszystkim informuje Państwa, że Komisja której 

miałem przyjemność być członkiem pozytywnie zaopiniowała kandydaturę Pana Krzysztofa 

Grzegorka doktora nauk medycznych na stanowisko dyrektora do spraw medycznych szpitala 

powiatowego. Przyjęliśmy również jak państwo wiecie budżet i wieloletnią prognozę finansową.    

W  budżecie Powiatu mamy zaplanowany na rok bieżący jeśli chodzi o Suchedniów przebudowę 

dwóch przejść dla pieszych w rejonie ulicy Bugaj do skrzyzowania z  ul. Cmentarną, to się 

aktualnie realizuje. Przejście będzie podobne jak to przy zbiegu ulicy Bugaj i ulicy Niskiej.                       

Na ostatniej sesji Rady Powiatu został złożony również wniosek, aby przy realizacji kolejnych 

skrzyżowań była możliwość ujęcia w tym budżecie dofinansowania skrzyżowania w Mostkach                      

w rejonie Dobrej Druży tam gdzie jest przystanek autobusowy. Myślę że również uda się wreszcie 

doprowadzić do końca sprawę oznakowania pionowego lub poziomego czyli poziomego przejścia 

przy ulicy Słowackiego i Emilii Peck w rejonie przedszkola.  

Tak samo jak Gmina Suchedniów Powiat dokłada do Oświaty ze swojego budżetu. Ten budżet jeśli 

chodzi o system oświaty w dalszym ciągu jest niezrównoważony. Dlaczego o tym mówię ? Dlatego, 

że budżecie Powiatu do 2010 roku środków na oświatę było dosyć, wystarczało, nie było problemu.  

Od 2010 roku co rok tej subwencji oświatowej jest mniej i na 2024 rok w budżecie Powiatu mamy 

niedobór w wysokości 7 milionów 940 tysięcy zł. Z dochodów własnych trzeba tę lukę zapełnić                        

a pieniądze te można było przeznaczyć na inne cele, które realizuje Powiat. 

Wynika to głównie z tego, że My mamy dość specyficzną sytuację, kilka jednostek nauczania 

specjalnego gdzie każde dziecko ma inne dysfunkcje i każde dziecko wymaga innego rodzaju 

opieki, co nie przekłada się w tych wzorach algorytmicznych do wyliczenia subwencji oświatowej 

Mam nadzieję, że ten postulat który składają starostowie powiatów poprzez konwent starostów 

województwa świętokrzyskiego, poprzez związek powiatów polskich znajdzie wreszcie swoje 

uzasadnienie. Wszystkie te zadania które realizujemy w ramach porozumień, czy w ramach 

ustawy kompetencyjnej moim przekonaniu się nie dofinansowane. 

Muszę się pochwalić, że jestem inicjatorem uchwały o stypendiach dla studentów 5 i 6 roku 

medycyny Rady Powiatu która została przyjęta i nie została uchylona. Uchwała gwarantuje                          

(po podpisaniu umowy) studentom 5 i 6 roku stypendium w wysokości 2000 zł miesięcznie. 

Warunkiem jest, że po podpisaniu umowy o pracę student przynajmniej przez okres pobierania 



6 
 

stypendium będzie pracował w szpitalu powiatowym w Skarżysku Kamiennym. lub w jednostce 

która jest również naszą czyli obwód lecznictwa kolejowego czy Między Zakładowy Ośrodek 

Medycyny Pracy. Szczególnie w tych dziedzinach gdzie brakuje lekarzy. 

Ponadto informuję, że przy szpitalu oddział wewnętrzny rozpoczął pracę. Na razie jest tam 6-8 

łóżek ale z każdym miesiącem Pan Dyrektor prowadzi jak do tej pory skuteczne rozmowy aby 

pozyskać kadrę medyczną. Doskonale Państwo wiecie, że bez kadry medycznej, szczególnie 

lekarzynie będzie oddziału.  

 

Pani Teresa Sułek – Przewodnicząca Osiedla Nr 7: chciałam poruszyć temat, który zamieściłam 

we wnioskach do budżetu na bieżący rok. Wprawdzie jest już koniec kadencji ale myślę, że jest to 

wyzwanie na poczet następnej, bo teraz już pewnie nie ziści się. Jest to remont mostku na rzece 

Kamionce łączącego tak naprawdę ulicę Partyzantów z ul. Stokowiec. Mostek był zbudowany                       

w latach 70-tych, a może koniec 60-tych przez Warszawski Okręg Zakładów Gazowniczych. 

Wówczas przyjeżdżały dzieci z kolonii letnich, a ponieważ mostek był bardzo złym stanie,                        

a praktycznie go nie było więc zafundowano nam go. Raz był on remontowany. Obecnie bardzo 

trudno przez niego przejść, w sumie jest to tak naprawdę główny taki trakt komunikacyjny między 

ulicą Partyzantów i Harcerską do stacji kolejowej przy ul. Stokowiec. Niedrożna jest droga między 

właśnie tą rzeką a drogą biegnącą brzegiem lasu do ulicy Stokowiec. Dobrze by było gdyby 

inwestycję  tą dokooptować do programu miast północy lub  programu połączenia ul. Stokowiec                  

z Rejowem. Bylibyśmy wdzięczni jako mieszkańcy. 

 

Pani Ewa Antosik – Przewodnicząca Osiedla Nr 5: odnosząc sie do wypowiedzi przedmówczyni 

poinformowała, że teren o którym jest mowa jest gruntem prywatnym. Jeżeli Urząd chce robić 

inwestycję proszę wykupić grunt, bo ludzie chodzą przez teren prywatny na ten moment. 

 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Dyskusji nie odnotowano. 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

W związku z brakiem wniosków i zapytań dyskusji nie odnotowano. 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG : Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo                 

czuję się zobowiązany żeby odpowiedzieć na pytanie Pani Teresy Sułek, bo to było pytanie 

skierowane do Burmistrza. Odcinek, o którym Pani Przewodnicząca powiedziała czyli łączący ulicę 

Partyzantów z ulicą Stokowiec jest już wzięty pod uwagę. Jak Państwo pamiętacie jednokrotnie 

na sesji informowaliśmy o tym, że w ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich mamy 

opracowaną koncepcję rozwoju ścieżek rowerowych na terenie całej Gminy Suchedniów.                          

W ramach tej koncepcji jest przewidziany ciąg pieszo-rowerowy właśnie łączący ulicę Partyzantów 

z ulicą Stokowiec przez ten mostek wraz z jego odbudową. Koncepcja jest dosyć szczegółowa,  



7 
 

może byłoby to już zrobione ale po prostu nie zgłosił się żaden wykonawca. My jako członek 

Związku Gmin Gór Świętokrzyskich  pozyskaliśmy 20 milionów złotych dotacji z pierwszego 

naboru polskiego ładu i te pieniądze miały być właśnie przeznaczone na realizację tej koncepcji, 

przynajmniej w części na terenie gminy Suchedniów. My tutaj właśnie planowaliśmy zmianę 

organizacji ruchu na starodorzu drogi nr 7 od granicy z gminą Łączna do ulicy Harcerskiej. Teraz 

jak wiemy będziemy realizować ulice Harcerską i dalej właśnie w tej koncepcji był ten szlak                          

od ulicy Partyzantów do ulicy Stokowiec. Niestety nie wiem dlaczego wtedy akurat, czy to był ten 

taki okres, że te ceny tak szalały nie zgłosili się wykonawcy. Przetarg był ogłaszany dwukrotnie, nie 

było chętnych na wykonanie takiej inwestycji. To było dosyć ciekawe bo również od strony 

Ostojowa w kierunku Gminy Łączna, Gmina Łączna również w takim samym zakresie planowała 

wydzielić te ścieżki rowerowe na starodożu i włączyć się w ogóle w całą pętlę Gór 

Świętokrzyskich. Ponieważ ten przetarg nie wypalił dwukrotnie, była potrzeba żeby na coś te 

pieniądze przeznaczyć, żeby ich nie oddawać, więc wszystkie gminy członków tego związku 

podjęły decyzję o zmianie zakresu rzeczowego. My jako Gmina Suchedniów w to miejsce 

zaproponowaliśmy przebudowę budynku Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie. W ostatnim 

czasie w Ostrowcu Świętokrzyskim miało miejsce spotkanie komitetu sterującego zintegrowanych 

inwestycji terytorialnych miejskiego obszaru funkcjonalnego miasta północy. Na tym spotkaniu 

przyjęliśmy projekt strategii dla tego naszego obszaru. Jednym z projektów wpisanych  oprócz tego, 

że mamy to w Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, to również w ramach miast północy jest 

również zapisana budowa ścieżek rowerowych na bazie koncepcji związkowej. Więc to, że się                      

w tym momencie nie udało zrealizować tej inwestycji nie znaczy, że będzie ona zaniechana Mam 

nadzieję, że w kolejnej kadencji uda się to zrobić. Tym bardziej, że tak jak też informowałem 

prowadzimy rozmowy z gminą Skarżysko Kamienna na temat takiego wspólnego połączenia się 

naszych gmin. 

Po udzieleleniu odpowiedzi na pytanie Burmistrz przedstawił Informację z działalności 

międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie za okres od 25 

grudnia 2023 r.  do 26 lutego 2024 r. (Informacja w załączeniu do protokołu).  

 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 

2023 roku. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Sprazwozdanie przedstawiła Pani Beata Kaszuba – Inspektor ds. edukacji (Sprawozdanie                         

w załączeniu do protokołu).  

10.b. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 
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11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2024 – 2038. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwaly                                

w załączeniu do protokołu 

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji. 

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024 – 2038. 

Uchwała Nr 412/LXIV/2024 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

12.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

Uchwała Nr 413/LXIV/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 
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13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 239/XXXV/2021 Rady Miejskiej                                        

w Suchedniowie z dnia 3 września 2021r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu                        

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu).  

13.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji.  

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 239/XXXV/2021 Rady Miejskiej                            

w Suchedniowie z dnia 3 września 2021r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                        

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwała Nr 414/LXIV/2024 zmieniająca uchwałę Nr 239/XXXV/2021 Rady Miejskiej                          

w Suchedniowie z dnia 3 września 2021r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu                           

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik                               

do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 239/XXXV/2021 Rady 
Miejskiej w Suchedniowie z dnia 3 września 2021r. w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Suchedniowie oraz 

planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 rok. 

14.a. wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Pan Krzysztof Adamiec – Przewodniczacy RM poinformował, że poszczególne plany pracy 

zarówno Rady Miejskiej jak i komisji zostały przedstawione i poddane szczegółowej dyskusji                    

na posiedzeniach komisji oraz zamieszczone na stronie internetowej Biuletynu Informacji 

Publicznej celem umożliwienia wglądu w ich zapisy wszystkich zainteresowanych. W związku                   

z powyższym na dzisiejszym posiedzeniu plany pracy nie będą omawiane. 

Projekt planu Pracy Rady Miejskiej na 2024 r. oraz projekty planów pracy poszczególnych komisji 

stałych Rady Miejskiej stanowia załącznik do niniejszego protokołu.  

14.b. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok i opinia Komisji                            

o projekcie uchwały, 

Pan Arkadiusz Pająk – Z-ca Przewodniczącego Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji 

o projekcie uchwały. 

14.c. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2024 rok i opinia 

Komisji o projekcie uchwały, 

Pan Waldemar Krogulec – Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji                   

o projekcie uchwały. 

14.d. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2024 rok i opinia Komisji 

o projekcie uchwały, 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji przedstawiła pozytywną opinię Komisji                             

o projekcie uchwały. 

14.e. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska                   

i Ładu Publicznego na 2024 rok i opinia Komisji o projekcie uchwały, 

Pan Marcin Pałac – Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie 

uchwały. 

14.f. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki                           

na 2024 rok i opinia Komisji o projekcie uchwały, 

Pan Paweł Słoma – Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie 

uchwały. 

14.g. dyskusja, 
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Dyskusji nie odnotowano. 

14.h. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Suchedniowie 

oraz planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 rok. 

Uchwała Nr 415/LXIV/2024 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Suchedniowie 

oraz planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 rok stanowi zaąłcznik do niniejszego 

protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w 
Suchedniowie oraz planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 
rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 
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7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

15. Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Suchedniów. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG, 

Project uchwały przedstawił Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG (project uchwały w załączeniu 

do protokołu).  

Burmistrz poinformował, że w dniu 6 listopada 2023 roku do Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów z wnioskiem o rozwiązanie stosunku pracy zwróciła się Pani Urszula Nowak – 

Skarbnik Gminy Suchedniów. Zgodnie z artykułem 4 ustęp 1 punkt 2 ustawy o pracownikach 

samorządowych stosunek pracy skarbnika gminy nawiązuje się i rozwiązuje się na podstawie 

powołania. Z kolei artykuł 18 ustęp 2 punkt 3 ustawy o samorządzie gminnym wskazuje, 

że do wyłącznej kompetencji rady gminy należy powoływanie i odwoływanie skarbnika gminy. 

Dlatego, też zwróciłem się do Wysokiej Rady z wnioskiem o odwołanie z funkcji skarbnika Pani 

Urszuli Nowak w związku z przejściem na zasłużoną emeryturę. 

 

15.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

15.c. dyskusja, 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG: Szanowni Państwo chciałbym odczytać list który 

chcielibyśmy złożyć na ręce Pani Skarbnik Urszuli Nowak. Złożyć w imieniu naszym Burmistrzów 

i Rady Miejskiej. “W imieniu władz samorządowych oraz pracowników Urzędu Miasta                                  

i Gminy w Suchedniowie składamy Pani wyrazy najwyższego uznania i serdeczne podziękowania 
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za 25 lat pracy na stanowisku Skarbnika Gminy Suchedniów. Pełnienie odpowiedzialnej funkcji 

Skarbnika Gminy nie jest łatwym zadaniem. Wiąże się z dużą odpowiedzialnością, a Pani wiedza                       

i profesjonalizm zawsze gwarantowały stabilność finansową naszej gminy. Dziękujemy za obecną 

współpracę, okazywaną pomoc oraz dzielenie się swoim wieloletnim doświadczeniem 

zawodowym. Wyrażamy Naszą wdzięczność za zaangażowanie i poświęcenie z jakim służyła 

Pani  Gminie Suchedniów i jej mieszkańcom. Życzymy aby na emeryturze mogła Pani spełniać 

wszystkie marzenia, rozwijać swoje pasje, by towarzyszyło temu dobre zdrowie, poczucie humoru 

oraz chęć czerpania radości z życia. W pamięci niech pozostaną tylko miłe wspomnienia, 

pozytywne refleksje wraz z przeświadczeniem dobrze spełnionego obowiązku”. 

 

Pani Lidia Fratczak – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: chciałam w imieniu 

Komisji w sposób szczególny podziękować Urszuli Nowak za zaangażowanie, za wsparcie 

merytoryczne, za poświęcony czas. To tutaj w zasadzie na tej Sali spotykaliśmy się przez dziewięć 

lat, przynajmniej raz w miesiącu przez kilka godzin. Dyskutowaliśmy o ważnych sprawach dla 

naszej gminy. Dyskusją naszym przyświecał jeden cel, Dobro Naszych mieszkańców i Naszego 

miasta. Chciałam powiedzieć, że te comiesięczne spotkania naprawdę będę wspominała z wielką 

radością, przyjemnością i na długo zachowam je w swojej pamięci. Myślę że członkowie komisji 

też tak będą to wspominać. Jeszcze raz serdecznie dziękujemy! 

 

Pani Anna Salwa – członek Komisji Budzetu i Finansów: i jeszcze list droga Ulu Jonasz Kofta 

powiedział humorystycznie jedni przechodzą do historii a drudzy na emeryturę. Ty zrealizowałaś te 

dwa cele. Zapisałaś się w historii naszej Małej Ojczyzny Suchedniowa poprzez wieloletnią trudną 

pracę, o której tu wspominali moi przedmówcy na rzecz miasta i gminy i jego mieszkańców. 

Nadszedł dzień, w którym oficjalnie przechodzisz na emeryturę. Niech ta dalsza podróż przez życie 

wypełniona będzie poczuciem satysfakcji z dobrze wykonanych obowiązków.  Upływać  będzie                  

w zdrowiu, radośc i życzliwości. Realizuj swoje pasje i marzenia zapominając o tych tabelkach 

bilansowaniu I tak dalej. Ciesz się z czasu wolnego spędzanego z rodziną, przyjaciółmi. 

Dziękujemy, szczęśliwej emerytury. Podpis pod listem złożyli wszyscy członkowie Komisji 

Budżetu i Finansów. 

 

Pan Maciej Glijer – Prezes Klubu Global Pharma Orlicz 1924 Suchedniów: Pani Urszulo 

jak sobie tak na szybko liczyłem to współpracowaliśmy z racji mojego sterowania klubem najpierw 

MKS Orlicz a teraz  Global Pharma chyba 16 lat z dwuletnią przerwą. Jestem Pani wdzięczny                   

za wszystko. Osobiście bardzo bardzo Pani dziękuję i życzę odpoczynku na emeryturze. Niech się 
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Pani niczym nie przejmuje tylko bierze z życia tyle ile się da. 

 

Pan Jerzy Żmijewski – radny Rady Powiatu Skarżyskiego: Witam w szeregach emerytów,                   

na emeryturze wcale nie jest źle jeżeli się ma zaufanie u ludzi. Wierze głęboko w to, że będziesz 

emerytem tylko na papierze. Natomiast sercem i duszą i tak będziesz w Gminie bo jesteś pracą z nią 

związana przynajmniej 25 lat. Moje 25 lat jest w Powiecie. Miałem ten zaszczyt i przyjemność 

współpracować z tobą. Dziękuję za te 25 lat, życzę dużo zdrowia, zadowolenia                                                             

i żebyśmy dalej współpracowali. 

 

Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy: proszę państwa ja liczę, że ta uchwała będzie 

jednogłośnie podjęta. Powiem, że moja kariera zawodowa to 40 lat i miło mi że te 30 lat to właśnie 

gmina i urząd był ostatnim i zarazem drugim miejscem pracy mojej zawodowej po 10 lat 

latach pracy w Krakowie na Akademii Ekonomicznej obecnie Uniwersytecie. Zostałm tutaj za 

porozumieniem stron, że tak powiem zwerbowana. Dokonała to Pani Maria Zuba, której serdecznie 

dziękuję i chyba to był wybór po tych słowach uznania prawidłowy. Po 5 latach w księgowości w 

Urzędzie podjęłam decyzję o starcie na wakat Skarbnika Gminy. Był to 1999 rok, stąd te 25 lat 

pracy bezmała na tym stanowisku. Dziękuję wszystkim włodarzom poprzednim, obecnym za 

współpracę, za zrozumienie, za to że czasami czegoś w tym momencie nie można, czy czegoś 

nie wolno bo tak jak mówię, widzę patrz przepis mam na ciebie paragraf. To, że najpierw musi być 

ta uprzednioś budżetu i stąd czasami te posiedzenia i sesje nadzwyczajne gdzie to musi nastąpić 

najpierw żeby Państwo dalej realizowali i za pośrednictwem tutaj burmistrzów swoje cele. Dziękuję 

również wszystkim radnym, którym mówię że to jest naprawdę duża i wyśmienita praca społeczna. 

Dziękuję za starania, wnikliwość i chęć pozyskania tej wiedzy jeżeli o finanse publiczne chodzi. 

Bez tego i od przepisów o samorządzie bez tego to to nie jest samowola proszę Państwa, to trzeba 

po prostu jedno z drugim pogodzić. Byliście Państwo wspaniałymi radnymi i życzę sukcesów 

w dalszej, że tak powiem pracy i jeżeli są takie cele i dążenia do dalszej działalności na rzecz 

społeczeństwa. Dziękuję bardzo i bardzo proszę o podjęcie jednogłośnie tej uchwały abym 

realizowała te wszystkie życzenia, które od państwa usłyszałam, dziękuję bardzo. 

 

Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza: Szanowni państwo, miałem zabrać głos po podjęciu 

uchwały ale mam nadzieję, że to co powiem nie będzie miało wpływu na pod tą decyzję którą radni 

podejmą. Byłem tą osobą która podjęła uchwałę o powołaniu Pani Urszuli Nowak na funkcję 

skarbnika Gminy. Wydaje mi się, że razem pracowaliśmy wtedy w Radzie Miejskiej. Byłem też 

wtedy członkiem Zarządu Gminy bo jeszcze były takie instytucje jak zarząd gminy i to wtedy 
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miałem tą przyjemność, że ówczesny zarząd podjął uchwałę o powołaniu Pani Urszuli na skarbnika. 

Życzę wszystkim radnym właśnie podejmowania takich uchwał, które tyle lat potem są realizowane 

z takim sukcesem. Serdecznie dziękuję Ulu, że tyle lat mogliśmy ze sobą współpracować. Było mi 

bardzo miło. Dużo się od ciebie nauczyłem i mam nadzieję, że dalej będziemy się spotykać, 

będziemy dalej współpracować, będziesz patrzeć na ręce tych burmistrzów, którzy tu dalej będą 

pracować. 

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Suchedniów. 

Uchwała Nr 416/LXIV/2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Suchedniów stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 
Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 
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6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

16. Sprawy różne. 

Pan Wiesław Biskup – radny wnioskował o uzupełnienie ubytków w jezdni ulic Leśnej i Placowej.  

 

17. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LXIV-ej                     

w kadencji Sesji Rady Miejskiej. 

 

    Protokołował                                           Sekretarz obrad                                     Przewodniczący 

                                                                                                                                   Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                                       Anna Salwa                                     Krzysztof Adamiec 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


